
 

Referat af: Lis Jakobsen 

    Rødovre d. 27.12.2024 

 

Referat af Bestyrelsesmøde 24. oktober 2024… 

Til stede:  Birger Madsen, Flemming Nielsen, John Johnson, Jens Spelmann, Johan Knudsen, 
Børge Nielsen og Lis Jakobsen  

Afbud:  

 

1: Godkendelse af Referat fra Mødet d. 26.08.2024  

 Referatet godkendes 

 

2: Korrespondancer:  

Lis: 

3/9: Johan har videresendt sin korrespondance med Jørn Møller-Nielsen ang. ringe 
markering om dårlig belægning på cykelstien pga. ”raspning” 

11/9 mails ang. budget 2025 

13/9 Dorthe Larsen informerer om ansøgning fra §6, stk. 2 for 2025 puljen. 

24/9 udsender Flemming mail: Nyt fra Rødovreafdelingen 

28/9: mail fra Bjarne, Roskilde afd. Vil vi købe en bog om Roskilde afd`s historie? Vi 
køber bogen. 

1/10: Fra forbundet en forespørgsel om vi vil deltage i arrangementet ” lys op i 
mørket ”. Bestyrelsen er ikke interesseret. 

4/10: Georg Hybschmann indkalder til møde 21/10: Statusmøde for cykelindsatser. 
Mødet bliver aflyst 

7/10 fra Forbundet: Vintercyklingsugen 25/11-1/12, der efterlyses hjælp til diverse 
opgaver. Bestyrelsen er ikke interesseret. 

7/10: korrespondance mellem Henrik og cyklistforbundet ang. cykelmedtagning i tog. 

8/10: Inge Hertzum: næste års grøn festival er 8/7 2025 og vi deltager. 

8/10: Hanne Østergaard udsender nyhedsbrev for Rødovre afdelingen. 

22/10: Georg Hybschmann, ny dato for statusmøde bliver 29/10 



 

Referat af: Lis Jakobsen 

Birger: 

Birger har modtaget kvittering for modtagelse af ansøgning til §6, stk 2 puljen. 

  

3: Økonomi: 

 Afdelingens økonomi er god. 

 Budget for 2025 er på plads. 

 

4: Udvalg: 

 Værkstedsudvalg: 

 Stadig godt fremmøde til klub- og værkstedsaftenerne. 

  

 Trafikudvalg: 

 Afventer afholdelse statusmødet om cykelindsatser i kommunen 

  

Lokaleudvalg: 

Værkstedet har fået opsat ny el-tavle. 

Rengøringsdagen bliver 2. november 

 

5: Eventuelt: 

7. september deltag vi i Rødovre dagen: Vores bod var ikke sønderlig besøgt, dermed 
også et ringe udbytte. Vi havde bod i det ”grønne” område. Årets tema var unge 
mennesker. 

Ved næste bestyrelsesmøde skal årsberetning til Generalforsamling skrives. 

  

6: Næste møde: 

 Næste bestyrelsesmøde: torsdag d. 16.01.2025 kl. 19. 

 John tager brød og mælk med. 


